

Trinity Channel



قناة الثالوث

Trinity Channel

ABN started broadcasting live Apologetics English shows in 2009. In 2013 ABN launched the Trinity Channel on the internet to build awareness to the west from the Islamic and terrorism expansion. Trinity Channel is the only English channel speak the truth about the false religions and heresies. ity channel on the TCT Network in 8 States and Toronto Canada, You can watch trin Europe and Middle East through Hot bird satellite. Also you can watch it on iPad, iphone, Android and Roku www.trinitychannel.com



قناة الثالوث

بدأت الارامية بانتاج برامج على البث المباشر باللغة الانجليزية في عام 2009 متخصصة في حوار الاديان و في عام 2013 بدء بث قناة الثالوث على الانترنت بهدف توعية المجتمع الغربي و تحذيرة من خطر المد الاسلامي و الارهاب و اعلان الحق الكتابي و الخلاص بيسوع المسيح. برامج قناة الثالوث تنفرد بتقديم المناظرات الدينية و برامج حوارية تصدى للديانات الزائفة و الهرطقات المعاصرة. ان قناة الثالوث هي الوحيدة في العالم التي تتكلم بجرأة في هذا المجال. تبث قناة الثالوث 24 ساعة 7 ايام في الاسبوع على موقع القناة

www.trinitychannel.com

و Ipad , Iphone , Android and Roku كما ايضا تبث على شبكة البث الامريكية TCT الي 8 ولايات امريكية و تورنتو كندا و ايضا في اوربا و الشرق الاوسط عبر القمر. Hot bird satellite

Kurdish For Christ



اكراد للمسيح

Kurdish for Christ Channel

Started in 2014 with an important vision to reach out more than 40 millions of Kurds around the World with the Gospel of Christ is broadcasting to the to North America, Canada, Australia and New Zealand Kurdish for Christ Channel and very soon will reach Kurds in Europe and Middle East through Hot bird satellite weekly live show in Kurdish Language. There are 2 New Kurdish programs coming soon, one by Christine from Sweden, and the second by Pastor Freedone from Holland.



قناة اكراد للمسيح

بدأت قناة اكراد للمسيح على الإنترنت في منتصف عام 2014 برؤية هامة وهي الوصول برسالة الإنجيل والخلاص بالمسيح إلى 80 مليون كردي في أنحاء العالم . و تعد هذه القناة اول قناة مسيحية تصل الى الاكراد بلهجا السوراني و الكرمنجي. هناك برنامج اسبوعي على البث المباشر موجه إلى الأكراد في شمال امريكا, كندا , استراليا و نيوزيلندا و قريبا جدا سوف يبث برنامج باللغة الكردية الى اوربا و الشرق الاوسط عبر القمر Hot bird

بينما تقوم قناة اكراد للمسيح بالإعداد لتقديم برنامج من السويد من تقديم الأخت كريستين و آخر من هولندا من تقديم القس فريدون.